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Protokół Nr XXX/20 
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego 

odbytej w dniu 30 grudnia 2020 r. 
w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 

 

 
Punkt 1  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 9:10 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 
ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. poz. 374 z późn. zm.) 
sesja Rady Powiatu Drawskiego odbędzie się z wykorzystaniem środków 
porozumiewania na odległość (częściowy zdalny tryb obradowania).  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 15 Radnych (w tym 7 Radnych obecnych zdalnie), tym samym 
Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Nieobecni: Starosta S. Cybula, Radny C. Turczyk. 

Obecni zdalnie (on-line): Radna Grażyna Buczek, Radny Zbigniew Chołuj, 
Radny Zbigniew Dudor, Radny Karol Korczyński, Radny Marcin Krężel, Radna Halina 
Samek, Radny Henryk Szreta.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej 
nadzwyczajnej sesji został Radnym dostarczony, zgodnie z propozycją zawartą we 
wniosku Zarządu Powiatu z dnia 23 grudnia 2020 r. o zwołanie sesji nadzwyczajnej 
i odczytała porządek obrad.  
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Radni mogą zmienić proponowany przez Zarząd porządek obrad bezwzględną 
większością głosów, z zastrzeżeniem, że zmiana taka zgodnie z art. 15 pkt 8 ustawy  
o samorządzie powiatowym wymaga zgody wnioskodawcy, czyli Zarządu Powiatu.  

Treść wniosku o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 Nikt zmian nie wprowadzał do porządku obrad sesji nadzwyczajnej.  
 
Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020- druk nr 1614; 
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Drawskiego na lata 2020-2036- druk 1615. 
3. Zakończenie sesji. 

 
 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020- druk nr 1614. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został do 
Radnych wysłany drogą e-mailową. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  
z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
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podjęła uchwałę Nr XXX/210/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2020. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2020-2036- 
druk nr 1615. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został do 
Radnych wysłany drogą e-mailową. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  
z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 

Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że nie do projektu uchwały 
ma pytanie, tylko do nowego tworu, który nam się pojawia, a mianowicie Regionalne 
Pogotowie Kryzysowe, to gdybym mógł się dowiedzieć jakimi zadaniami to Pogotowie 
będzie się zajmowało, bo to jest program trzyletni, 2 mln 900 tys. zł , więc myślę, że 
dotyczy to konkretnych działań.  

Głos zabrał Wicestarosta M. Nagórski, który powiedział, że wszyscy pamiętamy 
sesję z marca 2018 r., kiedy mieliśmy opiniować dokumenty, taki raport o stanie 
zdrowia psychicznego mieszkańców naszego Powiatu. Tutaj słusznie Radna Buczek  
i Radna Głowacka zwróciły uwagę, że my tylko powielamy te raporty, niewiele 
pracując, niewiele zmieniając,  atak naprawdę tego zdrowia psychicznego nie ma  
w naszym Powiecie. Wszystko co jest, jest albo odpłatne, albo dzieje się w jednostkach, 
placówkach, które muszą sobie radzić. Od tego czasu zaczęliśmy poszukiwania  
i starania, w ROPS-ie i w Ministerstwach jak spowodować, żeby ta dziedzinę 
przysposobić tutaj na teren powiatu drawskiego. Dobrym trafem trafiła nam się dr Ewa 
Giza, która została ordynatorem Szpitala w Kańsku, ona zainspirowała wyjazdy do 
Wieliczki, do Poznania sprawdzając możliwości pilotażowe budowy Centrum Zdrowia 
Psychicznego. Byli z nami wówczas szef Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej 
Urzędu Marszałkowskiego ze swoim zastępcą i to oni wyciągając wnioski z obserwacji 
ze swoich wizyt w Wieliczce i w Poznaniu, a także w konsultacji z Panią Doktor 
wyłonili taki program unijny, który jest jakby nakazem unijnym do tego, żeby 
zaopiekować się najsłabszymi mieszkańcami po przejściach, po przeżyciach, po 
kryzysach. Pracując przy tym projekcie nie zdawaliśmy sobie sprawy jak wielka jest 
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skala tych kryzysów, w dzisiejszych czasach rozwody, problemy w szkole, nie było 
komu się tym zajmować. Powstanie takiego punktu mam nadzieję, że chociaż w części 
wykluczy te problemy , pozwoli nad nimi pracować, wesprze pedagogów, psychiatrów, 
są pomoce do pracy koordynatorów, którzy pracują z rodzinami zagrożonymi 
kryzysami. Mamy na przykład mnóstwo żołnierzy, którzy wracają z misji i mają stany 
bardzo ciężkie. Byłem u Marszałka i serdecznie dziękowałem za to, że nasz Powiat jako 
jeden z sześciu został dostrzeżony jako lider w województwie i to tutaj będzie się 
mieściła ta siedziba. Dziś powoli powołujemy, bawet rozmawialiśmy o kupnie biurek,, 
czy sprzętu.  

Następnie głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady B. Głowacka, która 
powiedziała, że ten projekt  jest dofinansowywany ze środków Unii Europejskiej, 
liderem jest Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej w Szczecinie, my jesteśmy 
jednym z partnerów, jednym z sześciu partnerów, gdyż jest to projekt pilotażowy  
w sześciu powiatach. Projekt bardzo korzystny dla Powiatu, tutaj działania będą 
podejmowane, jeżeli chodzi o wsparcie od stycznia 2021 r. i tutaj przez 30 miesięcy jest 
pełne dofinansowanie w ramach tych środków. Wkład własny Powiatu Drawskiego do 
projektu to są lokale przy czołgach, które będą remontowane, wyposażone, wszystko ze 
środków projektowych. Będzie można korzystać ze wsparcia różnych specjalistów  
w tym Regionalnym Centrum Kryzysowym, osoby, które będą w kryzysie lub po 
kryzysie – będą specjaliści zatrudniani i na umowę o pracę i na umowy zlecenia. 
Struktura w tej chwili tego centrum wygląda tak, że będzie zespół pierwszego kontaktu, 
czyli te osoby, które będą w kryzysie trafiały bezpośredni, one będą diagnozowane  
i później będzie wobec nich realizowany plan wsparcia. Będą tez dwa zespoły mobilne, 
z projektu zostaną zakupione dwa samochody, jak też ich utrzymanie. Dodatkowo 
będzie Klub Samopomocowy i też myślimy o grupach wsparcia, które będą w gminach 
naszego Powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że przez 30 miesięcy będzie 
finansowane z projektu, a jak będzie finansowane po upływie tego czasu? 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady B. Głowacka, która powiedziała, że tak, 
jak każdy projekt przewidywana jest trwałość projektu, przez kolejne 30 miesięcy jest 
zakładana trwałość, czyli będą działania prowadzone, mamy nadzieję, że do tego czasu, 
bo to jest w rozdaniu ze środków do 2020 r. mamy nadzieję, że uda nam się pozyskać 
środki finansowe na dalszą działalność tego centrum, jeśli nie, to będzie musiało być 
finansowane ze środków Powiatu. Kwota, którą otrzymujemy to jest ponad 3 mln zł dla 
naszego Powiatu i tak naprawdę wkładem własnym to jest tylko lokal.    

  Głos zabrał Wicestarosta M. Nagórski, który powiedział, że nie obawiałby się 
przyszłości, bo problemów nie ubywa, a polityka unijna przez najbliższe 7 lat 
nastawiona jest prospołecznie. 
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 Następnie głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że napisane jest, 
że jest to projekt współfinansowany ze środków z Europejskiego Funduszu, jaki jest 
udział w tym Powiatu?  

 Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że to już zostało wyjaśnione, 
współfinansowanie polega a tym, że my dajemy obiekty. 

 Głos zabrał Etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 
naszym udziałem jest wycena metrów kwadratowych powierzchni, którą będzie 
zajmowała ta instytucja, mianowicie ponad 120 metrów kwadratowych raz stawka 
wyceny za metr kwadratowy wyliczona przez rzeczoznawcę do spraw nieruchomości, 
to wychodziło około ponad 400 tys. zł i to jest wykazane jako udział nasz jedyny  
w całym programie na ten okres 3 lat przy wniosku, który był składany.  

 Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że zawsze jest tak, że udział 
własny nazwany jest procentowo i w jakiej formie, to już z druga sprawa, ale czy 
możemy się dowiedzieć ile? Jaki procent jest udziału w naszym projekcie? 

 Głos zabrał Etatowy członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 500 
tys. do 3 mln, to jest 1/9, czyli można powiedzieć, że ponad 10%.   

Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2020-2036- druk nr 1615. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXX/211/2020 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2020-2036. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała za życzenia świąteczne, które 
zostały nadesłane z różnych jednostek i życzyła wszystkiego najlepszego na Nowy Rok. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 9:31 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła XXX nadzwyczajną sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale 
Biuro Rady Powiatu. 

 

 

Protokołowała  Przewodnicząca Rady 

Joanna Rudziewicz  Urszula Ptak 

 

Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 


